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W sobotę 21.08.2021r. na Wiśle we Włocławku odbył się VII Festiwal Smoczych Łodzi o
Puchar Prezydenta Miasta Włocławek. 

Drużyny rywalizowały w łodziach 10-osobowych na dystansie 200m w kategoriach: Open,
Mikst, Women oraz Amator. Łącznie we wszystkich kategoriach udział wzięło 28 załóg.

Na starcie nie zabrakło drużyn z Iławy. Iławskie Smoki Jezioraka startowały w kategoriach Open
oraz Mikst, a druga z iławskich drużyn, Drakens, zgłosiła cztery załogi w kategoriach Open, Mikst,
Women oraz Amator.

Każda z drużyn chcących wystartować w finale A w poszczególnych kategoriach musiała przebrnąć
przez eliminacje oraz półfinał. Do finału bezpośrednio awansowali zwycięzcy biegów półfinałowych, a
stawkę finalistów uzupełniła załoga z najlepszym czasem z półfinałów. 

Klasyfikacja końcowa regat w poszczególnych kategoriach:

Open (wystartowało 8 załóg):
 1.    Boxer Team.
 2.    Sztumskie Smoki.
 3.    Iławskie Smoki Jezioraka.
------------
 7.    Drakens Iława.



Mikst (wystartowało 10 załóg):
 1.    Boxer Team.
 2.    Stiegelmeyer Stolno.
 3.    Iławskie Smoki Jezioraka.
------------
 8.    Drakens Iława.

Women (wystartowało 5 załóg):
 1.    Boxer Team.
 2.    Drako Wałcz.
 3.    Drakens Iława.

Amator (wystartowały 4 załogi):
 1.    Drakens Iława.
 2.    Morsy Kujawskie Włocławek.
 3.    Junak Włocławek Team.

- Starty na Wiśle we Włocławku nigdy nie są łatwe –
relacjonuje Arkadiusz Grabiński, zawodnik ISJ. – Załogi
startują pod prąd, więc dodatkowo muszą walczyć z
nurtem rzeki, który jest różny w zależności od toru, z
którego się startuje. Osiągane wyniki na 200m są o
ok. 20s gorsze niż podczas startów na jeziorze, więc
drużyny muszą dać naprawdę z siebie wszystko, żeby
wykręcić jak najlepszy czas. Dlatego tak bardzo cieszą
nasze wyniki, szczególnie w kategorii Open, w której
płynęliśmy z trzema zawodniczkami (w kat. Open,
mogą startować wszyscy, ale zazwyczaj załogi tworzą
głównie sami mężczyźni – przyp. red.). - Przy okazji
chcielibyśmy pogratulować zwycięzcom oraz
Organizatorom, bo zrobili kawał dobrej roboty.
Jestem przekonany, że w przyszłym roku ponownie
staniemy na starcie.   
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